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A Füstölgők Társasága fontosnak tartja, hogy véleményeket gyűjtsön pro- és kontra a jelenlegi
törvénnyel kapcsolatban. Januárban már tapasztalhattuk, hogy milyen a hidegben dohányozni,
hiszen próbaidővel ugyan, de életbe lépett a nem dohányzók védelméről szóló törvény.

      

Járókelőket kérdeztünk meg, hogy az őszi-téli időjárásban hogy gondolják, szükséges lenne-e
fűtött dohányzó kabinokat, helységeket kialakítani, emberi körülmények feltételeit megteremteni
a dohányosok részére.

  

Íme, a válaszok:
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